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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 25. 09. 2007 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
Začiatok zasadnutia:  13.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     14.30 h  
 
   
Prítomní:           29 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: Ing. Milan Dérer 
   MUDr. Marián Jakubis, MPH 
      
Ďalej prítomní:     Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 
                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská– riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 

Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia  
JUDr. Eva Bogdanová – právnička MsÚ 
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  

   Ing. Viola Čmiková  – vedúca majetkového oddelenia 
         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odb. daní, popl., obch. a služ. 
                               PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. – vedúca odboru starostlivosti o občana 
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Viliam Ugróczy – metodik školských a mimoškolských aktivít  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
           Ján Kotian – konateľ spol. UNIPA, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov mesta.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 25 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predsedu poslaneckého klubo Ján Dobrovodský, Mgr. Ľudovít Fábry - 
prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený Ing. Mgr. 

Jozef Kobela a za overovateľov zápisnice z MsZ sú menovaní: Gabriel Čauder a Ing. Marián 
Škoda. 
 

Na základe návrhu Ing. Ján Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
RNDr. Alena Mečiarová – predsedníčka,  
Margita Haťapková – členka,  
Vladimír Revický – člen.  
 

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 29807, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
 
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1) O t v o r e n i e 
2) Založenie neziskovej organizácie „Turisticko-informačnej kancelárie mesta 

Prievidza“ 
3) Založenie Regionálnej TV Prievidza, s. r. o. 
4) Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
5) Žiadosti o zriadenie vecného bremena  
6) D i s k u s i a    p r e   o b č a n o v (14. 00 h – 15. 00 h)  
7) R ô z n e 
8) I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v 
9) Z á v e r 
 
P r o g r a m   bodu č. 7 –  „   R ô z n e   “ 
1. Informácia HFK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
2. Informácia MŠHK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
3. Žiadosť pána Ertla o rozšírenie sortimentu predaja Ertlovských medovníkov 
    na   Námestí slobody v Prievidzi 
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 299/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za   
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       - k bodu 2 - 
,,Založenie neziskovej organizácie  

Turisticko-informačnej kancelárie mesta Prievidza“ 
 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, prítomným predložila a priblížila 
Zakladaciu listinu a Štatút neziskovej organizácie Turisticko-informačnej kancelárie mesta 
Prievidza. Uviedla, že účelom neziskovej organizácie je zabezpečovanie všeobecne 
prospešných služieb, a to: rozvoj, ochrana, obnova a prezentácia duchovných a kultúrnych 
hodnôt v meste Prievidza a regióne horná Nitra a služby na podporu regionálneho rozvoja. 
Dodala, že v rámci schválenia založenia neziskovej organizácie sa musia zvoliť i členovia 
dozornej rady a riaditeľa n. o. Za členov dozornej rady boli navrhnutí : Michal Dobiáš, Jana 
Vršková, Ing. Lýdia Ondrejková, Ing. Ivan Mečiar, Ing. Zdenka Balážová. Za revízora n. o. 
bola navrhnutá Ing. Zuzana Homolová. Po založení organizácie dôjde k jej zápisu do 
obchodného registra. MsZ požiadalo správnu radu neziskovej organizácie o zvolenie 
riaditeľa na základe výsledkov výberového konania. 
 K založeniu neziskovej organizácie TIK mesta Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 
300/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 

 
 

- k bodu 3 - 
,,Založenie Regionálnej TV Prievidza, s. r. o.“ 

 
 O založení regionálnej TV Prievidza, s. r. o., informoval Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta a uviedol, že sa uskutočnilo stretnutie zástupcov spoločnosti HBP, a. s., Mesta 
Prievidza, Mesta Handlová, Mesta Nováky, Mesta Bojnice, Obce Kanianka a obce Lehota 
pod Vtáčnikom. Všetci zástupcovia sa dohodli na zložení správnej rady ako i dozornej rady. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že na tomto stretnutí sa zástupcovia dohodli na  
rozdelení obchodných podielov, a to: 
30% - Priamos, a. s., 30% - Mesto Prievidza, 20% - mesto Handlová, a po 5% sa rozdelí pre 
mestá Nováky, Bojnice a Obce Kanianka a Lehota pod Vtáčnikom. 
Obecné zastupiteľstvo v Kanianke však neschválilo založenie regionálnej TV a odstúpili od 
podpísania zmluvy. Zmluva bude z tohto dôvodu uzatvorená medzi spoločnosťou Priamos, a. 
s., mestami Prievidza, Handlová, Bojnice a obcou Lehota pod Vtáčnikom, s tým, že výška 
obchodného podielu je stanovená dohodou spoločníkov podielom: 
50% - Priamos, a. s. 
10% - Mesto Prievidza 
10% - Mesto Handlová 
10% - Mesto Bojnice 
10% - Obec Lehota pod Vtáčnikom s tým, že základné imanie spoločnosti bude 410 tis. Sk. 

K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 301/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
 Ďalej Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, upozornila, že je potrebné 
schváliť uznesenie na odkúpenie 10% obchodného podielu na obchodnom imaní spoločnosti 
VIDEO TV, s. r. o., Prievidza, vo výške 41 000,- Sk a tiež majetkovú účasť mesta Prievidza 
v tejto spoločnosti, s tým, že peňažný vklad do základného imania bude vo výške 41 000,- 
Sk.  
 K návrhu na odkúpeniu 10% obchodného podielu na obchodnom imaní spoločnosti 
VIDEO TV, s. r. o., Prievidza, a k majetkovej účasti mesta Prievidza v právnickej osobe 
VIDEO TV, s. r. o., Prievidza, prijalo MsZ uznesenie č. 302/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
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- k bodu 4 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila žiadosti o kúpu 
nehnuteľného majetku, a to: 
Žiadosť  Daniela Urminského,  bytom Prievidza, Nábrežie sv. Cyrila č. 31/17, o kúpu 
nehnuteľností  v  k. ú. Prievidza - objektu na Dlhej ulici, súpisné č. I.602 (bývalá VS 7) 
a pozemku pod objektom parc. č. 1847 vo výmere  263 m2, za účelom využitia na 
reštaurátorstvo historických predmetov, predaj turistickej, poľovníckej obuvi, oblečenia 
a príslušenstva, nákup, predaj, opravy a úpravy poľovných zbraní.  
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 303/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť Eduarda Loulu a manž.,  bytom Prievidza, Ul. A. Rudnaya č. 11/9, o kúpu časti    
pozemku v  k. ú. Prievidza,  z parc. č. 404,  vo výmere približne  35 m2, za účelom výstavby 
garáže. 
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 304/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie. 2 poslanci za, 25 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť INC, s. r. o., Sládkovičova ul. č. 11, Bojnice, o odklad začatia výstavby 
polyfunkčného objektu do času zrealizovania prekládky primárneho rozvodu tepla a o 
zníženie  kúpnej ceny podľa KZ č. 16/05. 
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 305/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti 
 
Žiadosť Róberta   Ripku a manž., bytom  Prievidza, Ul. M. Rázusa 884/42,   o  kúpu  
pozemkov  v  k. ú. Prievidza, parc. č. 2856/4,  vo výmere  38 m2 a časti z parc. č. 2857/13,  
vo výmere približne 125 m2, za účelom rozšírenia záhrady a zarovnania hranice pozemku so 
susedom.  
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 306/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
Žiadosť Vladimíra Gorného,  bytom  Prievidza, Ul. M. Medveckej č. 10,   o  odkúpenie  
pozemku v  k. ú. Prievidza, parc. č. 2856/4,  vo výmere  38 m2, za účelom rozšírenia 
záhrady. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 307/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
 
Žiadosť Antona Páleša – Technostav, Bôrová ulica č. 32, Prievidza, o odklad úhrady  
splátok kúpnej ceny podľa KZ č. 54/07, a to za obdobie od 01. 09. 2007 do 31. 12. 2008. 
MsZ schválilo odklad úhrady splátok za obdobie od 01. 09. 2007 do 31. 12. 2008 s tým, že 
v splátkovom kalendári bude pokračovať od januára 2009 a splátky budú navýšené o úroky 
za obdobie prerušenia úhrady splátok. Tiež bola schválená zmena uznesenia MsZ č. 
121/II/07 zo dňa 24. 04. 2007, ktorým bol schválený splátkový kalendár na obdobie troch 
rokov. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 308/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
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- k bodu 5 - 
,,Žiadosti o zriadenie vecného bremena“ 

 
 JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, v rámci tohto bodu predložila dve žiadosti 
o zriadenie vecného bremena a jednu ponuku na predaj pozemku. 
 
Žiadosť Ing. Dušana Baranca a manž., Cintorínska ul. č.  93/43, Bojnice, vlastníkov 
nehnuteľností v  k. ú. Prievidza  parc. č. 1327/1, parc. č. 1327/4, parc. č. 1327/15, parc. č. 
1327/23 a parc. č. 1327/25,  o zriadenie vecného bremena - práva mať uložené inžinierske 
siete  (elektrickú prípojku NN) a práva prístupu k nim za účelom  opráv, údržby 
a rekonštrukcie na  pozemkoch v k. ú. Prievidza parc. č. 1327/2 a parc. č. 1327/3, ktoré sú 
vo vlastníctve mesta Prievidza, v  rozsahu podľa geometrického plánu. 

K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 309/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti URBIS, s. r. o., Prievidza, stavebníka predajne na parc. č. 2050/12               
v  k. ú. Prievidza o zriadenie vecného bremena:  
- práva uložiť inžinierske siete  (elektrickú, plynovú, kanalizačnú, vodovodnú a telefónnu  
prípojku) a práva prístupu k nim za účelom  opráv, údržby a rekonštrukcie na pozemkoch v k. 
ú. Prievidza parc. č. 2050/10,  parc. č. 2051/16, parc. č. 2051/18 a parc. č. 2059/1 vo 
vlastníctve mesta Prievidza v  rozsahu podľa  geometrického plánu  
- práva prechodu pešo a prejazdu motorovými vozidlami po spevnenej ploche, ktorú 
vybuduje na pozemkoch v  k. ú. Prievidza parc. č. 2050/5 a parc. č. 2050/10 a vstupu na 
spevnenú plochu z parc. č. 2051/16 vo vlastníctve mesta Prievidza v  rozsahu podľa  
geometrického plánu.  
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 310/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Ponuka rodiny Mokrej na predaj pozemku pri severnej bráne do cintorína v k. ú. Prievidza  
parc. č. 3478/26 vo výmere 4513 m2  mestu Prievidza na využitie ako park, zeleň alebo 
parkoviská, za cenu 1 800,- Sk/m2. 
 K ponuke rodiny Mokrej prijalo MsZ uznesenie č. 311/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov proti 

 
 

- k bodu 7 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 - Informácia HFK Prievidza 

 o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
 Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, uviedol, že na Mestský 
úrad Prievidza bolo doručené vyúčtovanie  dotácie vo výške 1 200 tis. Sk na zabezpečenie 
činnosti HFK Prievidza v I. lige v sezóne 2007/2008 na mesiace júl a august 2007. MsZ na 
základe predloženého vyúčtovania schválilo uvoľnenie ďalšej časti finančných prostriedkov 
pre HFK Prievidza. 
 K informácii HFK Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 312/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 
 

Bod č. 2 -  Informácia MŠHK Prievidza 
 o použití poskytnutých finančných prostriedkov 

 O vyúčtovaní dotácie poskytnutej mestom Prievidza pre MŠHK Prievidza vo výške 
1 614 939,- Sk informoval Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, 
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a uviedol, že v zmysle uznesenia č. 231/07 schválilo MsZ poskytnutie finančnej dotácie pre 
MŠHK Prievidza vo výške 3 670 tis. Sk na financovanie hokejovej sezóny 2007/2008 pre 
mládežnícke družstvá. MsZ schválilo uvoľnenie ďalšej časti poskytnutých finančných 
prostriedkov pre MŠHK Prievidza. 
 K informácii MŠHK Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 313/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 
 

Bod č. 3 - Žiadosť pána Ertla o rozšírenie sortimentu predaja  
Ertlovských medovníkov na   Námestí slobody v Prievidzi 

Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, predložila 
prítomným žiadosť p. Ertla o rozšírenie sortimentu celoročného predaja medovníkov v stánku 
na Námestí slobody v Prievidzi. Uviedla, že v minulosti už bola predložená žiadosť 
o rozšírenie predávaného sortimentu v tom čase však bola zamietnutá. Teraz ide 
o rozšírenie predaja o kokosové tyčinky, rôzne plnené rezy oblievané čokoládovou polevou 
a plnenými oblátkami, čo sú výrobky úzko, ktoré úzko nadväzujú na medovnikárske remeslo.
 K žiadosti pána Ertla prijalo MsZ uznesenie č. 314/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal  
 
 

- k bodu 6 - 
,,D i s k u s i a    p r e   o b č a n o v“ 

 
 V rámci diskusie pre občanov sa prihlásil Ing. Maroš Pavlenda, prezident HBK 
Prievidza, ktorý sa poďakoval mestskému zastupiteľstvu za podporu basketbalového klubu 
a pozval zástupcov mesta Prievidza na otvorenie basketbalovej sezóny. 

 
 

- k bodu 8 - 
,,I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v“ 

 
 V tomto bode programu neboli predložené žiadne pripomienky ani požiadavky 
poslancov MsZ. 
 
 

- k bodu 9- 
,,Z á v e r“ 

 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa rozlúčil s PhDr. Tatianou Poliakovou, PhD., 
vedúcou odboru starostlivosti o občana, a poďakoval jej za prácu pre mesto Prievidza 
a poprial veľa úspechov v novom zamestnaní.   
 
 Ďalej Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval prítomných o činnostiach mesta 
Prievidza, a to: 

- Priemyselný park – spoločnosť Rübig, s. r. o., pozastavila výstavbu svojich objektov 
z dôvodu zdokonalovania výrobných technológií. Postupne sa uskutočňujú rokovania 
s ďalšími 15 investormi, ktorí sú pripravení stavať a však čaká sa na začatie výstavby 
spoločnosti  Rübig, s. r. o. 

- Zábavný park – začiatok výstavby je plánovaný na apríl 2008 s tým, že I. etapa bude 
dokončená do konca roku 2008. Počas doby výstavby I. etapy zábavného parku sa 
bude realizovať i úprava koryta rieky Nitra, ktorá bude financovaná dotáciou 
z eurofondov. 

- Baumax – ukončenie výstavby objektu je plánované na marec – apríl 2008 a v máji 
2008 by predajňa mala byť otvorená a daná do užívania. 

- Dopravný obchvat – realizácia začatá v lokalite Ukrniská 
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- Čistička odpadových vôd a kanalizácia v prímestských častiach mesta – stavba 
bude dotovaná z rozpočtu štátu a jej realizácia by sa mala uskutočniť na jar 2008, 
všetko však závisí od poveternostných podmienok. 

 
V závere Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
 

 
 

 
P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
................................................                                .............................................      
           Gabriel Čauder                    Ing. Marián Škoda 
              overovateľ I.                                                                   overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 02. 10. 2007 
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